



家長學堂系列—親子工作坊

PEA Program: Parent-Child Workshop

參加者須知 Notes for Participants

Dear Parents,
親愛的家長：

Thank you for participating the series of parent-child workshops co-hosted by The Parent-Teacher Association and the A-Parent Education Academy! Please note that the materials (if applicable) for the workshops have been delivered by the workshop providers by Apr 17th through SF Express according to the information you provided. Please check your SMS from SF Express for package delivering. If you haven't received the materials or the SMS notice for picking up the deliver, please contact PTA as soon as possible.

感謝您報名參與家長教師會及家長學堂在4月23日舉辦的親子工作坊！請留意工作坊所需材料（如適用）已於4月17日或之前根據所提供的順豐智能櫃代碼及電話，由導師通過順豐快遞寄出，請留意順豐快遞的收件短信及時取件。如至今仍未收到通知取件，請儘快聯絡家教會（電話：81012633）跟進。

The ZOOM ID for the workshop are as follows. Please login the ZOOM meeting with your eLearn account. 工作坊ZOOM ID會議編號如下，請使用eLearn帳戶登入Zoom。

日期 / Date : 2022 年 4 月 23 日 (星期六) April 23, 2022 (Saturday)
時間 / Time : 早上 10 時 00 分 – 下午 12 時 15 分 10:00 a.m. – 12:15 p.m.
形式 / Format : 網上工作坊 Online via Zoom

工作坊	10:00 - 11:00 a.m. (60 mins)	11:00 - 11:15 a.m. (15 mins)	11:15 a.m. - 12:15 p.m. (60 mins)
A 親子大笑瑜伽工作坊**	454 973 0956	Break	NA
B1 流體鐘	909 613 3553		NA
B2 流體畫	NA		787 152 8321
B3 水磨石小托碟	860 187 4639		860 187 4639
C1 彈跳機器人 G1-2	571 755 0336		571 755 0336
C1 彈跳機器人 G3-8	201 996 6915		201 996 6915
C2 3D 燭臺設計工作坊	NA		548 904 9509



Special Precautions:

特別注意事項：

****If you are going to attend the A1 Laugh Yoga Workshop, please prepare the following materials before the workshop.**

****如您將參與A1大笑瑜伽工作坊，請在工作坊開始前自備以下物資：**

1) Any kind of color pens.

任何類型的顏色筆。

2) A piece of paper from your favorite newspapers or magazines (any pattern is fine). Please cut it into 9cm X 9cm or the size you like, preferably a square.

可選取自己喜歡的報紙雜誌(任何圖案均可)，將報紙雜誌剪成約9cm X 9cm或自己喜歡的尺寸，以正方形為佳。

第十五屆家長教師會 謹啓

2022年4月19日